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16-4-2019 (19-09) Motie van GBO, GL en D66 over
spoorlijn Arnhem-Tiel

DHT V. Dinnissen Verzoekt het college om:
1.) de raad van alle tussentijdse ontwikkelingen en proces stappen van resp. rijk, provincie, het college
of andere organisaties via memo’s of mondeling steeds te informeren resp. mee te nemen;
2.)  de provincie te bewegen in de studie resp. het afwegingsproces zeker te betrekken de
mogelijkheid om de treinverbinding te elektrificeren door middel van bv. accu’s en om de
mogelijkheid te onderzoeken voor een snelfietspad;
3.) de provincie te bewegen in de studie de mogelijkheid mee te nemen het station Valburg in de
treinverbinding weer operationeel te laten zijn;

nog onbekend De studie is onlangs opgestart door de provincie. De punten uit deze motie zijn
ingebracht bij het eerste startoverleg. We zullen de raad actief informeren over de
voortgang van deze studie

2-7-2019 (19-20) Motie M-5 van CDA, VVD, PvdA, CU en
D66 over een nieuwe lente met Provincie
samen en integraal.

DHT V. Dinnissen Roept het college op om:
- zo spoedig mogelijk, doch voor 1 oktober 2019, in gesprek te gaan met het College van
Gedeputeerden om duidelijkheid te krijgen over de beleidsvoornemens van de Provincie aangaande
Mobiliteit;
- de raad voor 1 januari 2020 te rapporteren welke mogelijkheden vanuit Provinciale gelden er zijn om
opgaves van Overbetuwe qua verkeersveiligheid en/of leefbaarheid in gebieden waar (grote)
infrastructurele projecten (gaan) spelen mede te bekostigen
- de raad te informeren of er samen met de Provincie een provinciaal plan kan worden opgesteld voor
die gebieden

Q4 2020 De provincie heeft aangegeven dat ze een mobititeitsvisie gaan opstellen waarin
duidelijk wordt wat de beleidsvoornemens/opgaves zijn. De financiele prioritering volgt
aan de hand van deze visie.
De verwachting is dat de visie in het voorjaar van 2020 wordt vastgesteld. Voorafgaand
zal de provincie in gesprek gaan met haar partners. We zullen de raad informeren over
de voortgang van deze visie. Er wordt een raadinformatieavond georganiseerd. 2/7 De
provincie heeft de Visie voor een bereikbaar Gelderland opgesteld. Deze wordt 9 juli
2020 behandeld in PS.
De gemeente Overbetuwe heeft samen met de regio Arnhem Nijmegen een reactie
voorbereid op deze visie.
Na vaststelling van PS volgt de concrete uitwerking van de visie naar programma’s.
Daarna wordt
duidelijk waar kansen liggen voor financiële bijdragen van de provincie voor opgaven uit
Overbetuwe. 19-7 De provincie heeft de  Visie voor een bereikbaar Gelderland op 9 juli
vastgesteld.
De gemeente Overbetuwe heeft voorafgaand samen met de regio Arnhem Nijmegen
een reactie gestuurd op deze visie.
De provincie geeft aan in gesprek te gaan met gemeenten en regio’s welke projecten
bijdragen aan een bereikbaar Gelderland. Daarbij kijken ze vooral welke projecten
bijdragen aan gezamenlijke doelen.  We zullen in oktober de raad informeren over deze
aanpak.

2-7-2019 19-22) Motie M-7 van GBO, D66, PvdA, CDA
en GL over speeltuin wijk De Vierslag

DH E. Haanraadts /S.
Geerts

Verzoekt het college om:
1.    Dit jaar nog in gesprek te gaan met GEM zodat er in 2020 al gestart kan worden met de inrichting
van de speeltuin.
2.    Deze speeltuin mee te nemen in het speelbeleid 2020 waar meerdere speelplekken  gerenoveerd
gaan worden zodat er in Elst Oost een goed speelklimaat gecreëerd wordt

Q3 2020 1/9 satus
gevraagd/ 18/9
navraag bij S.
Geerts

Eerste gesprek hierover met GEM is gevoerd . Er lijkt een opening dat GEM nog i.s.m.
bewoners(-cofinanciering) iets in wil richten aan speelaanleidingen in 2020. Bewoners
hebben inmiddels eerste beroep gedaan voor speelplekken op Overbetuwedoet.nl.
Er volgt hiermee een separaat traject van het Speelproject Westeraam 2020.  Als de
samenwerking tussen bewoners en GEM doorgaat, zou in Q3 een oplevering kunnen
plaatsvinden. 18/9 Sandra Geerts is trekker van dit GEM-Westeraamproject.
Bewoners hebben participatie traject (type2 uit de visie op interactie met inwoners) in
de buurt gedaan. Plan ligt nu bij Sandra.
GEM levert 14000,-. Bewoners hebben uit verschillende bronnen 6000,- bij elkaar.
Van college wordt bijdrage van €8000,- gevraagd in nog te schrijven B&W voorstel.

2-7-2019 (19-30) Motie M-16 van D66, CU en GL over
afvalscheiding op scholen en andere
maatschappelijke organisaties.

DHT J. Sluiter Verzoekt het college om:
1. De uitkomst van deze pilot te delen met de raad;
2. Bij een positieve uitkomst uiterlijk 1 januari 2021 deze pilot uit te rollen over alle scholen en
sportclubs met een eigen accommodatie ofwel alle maatschappelijke organisaties;
3. Een voorstel voor de extra eventuele kosten op te nemen voor zover dit niet binnen de bestaande
budgetten gedekt kan worden.

Q4 2020 Momenteel zijn we bezig met het schrijven van het projectplan en binnenhalen van de
subsidie.

2-7-2019 (19-33) Motie M-19 van VVD, GL en D66 over
ondersteuningstraject agrarische sector.

DHT J. Dinnissen Roept het college op om:
- Onderzoek te verbreden naar alle sectoren van het bedrijfsleven en te richten op het wegnemen van
eventuele hindernissen die er in de gemeentelijke regelgeving zijn
- En mocht dit niet mogelijk zijn binnen de gestelde budgetten (structureel en dit incidentele budget)
het onderzoek te schrappen.

Q4 2020 16/6  B&W. Wil je van Q1 Q2 maken? Hoe hier mee om wordt gegaan moet ik dit kwartaal duidelijk
worden. 16/6 Er is naar aanleiding van 20bw000237 PNL post ondersteuning agrarische
sector (vandaag besproken in B&W) nog geen besluit genomen over de motie. Dit
voorstel wordt meegenomen bij de integrale begrotingsbehandeling.

2-7-2019 19-21) Motie M-6 van CU, CDA, GL, GBO, VVD,
D66 en PvdA over Dorpshart Zetten

DHT M. van der
Mooren

*Samen met de Werkgroep Dorpshart Zetten de mogelijkheden te inventariseren om de door de
werkgroep Dorpshart Zetten gepresenteerde plannen te kunnen realiseren
*Hiervoor de werkgroep Dorpshart Zetten op korte termijn uit te nodigen voor een gesprek en
afspraken te maken over het vervolgproces, waarbij uitgegaan wordt van een initiërende rol van de
werkgroep en een faciliterende rol van de gemeente.
*Bij uitwerking van de plannen ook faseringsmogelijkheden mee te nemen.
*De Raad voor einde dit jaar te informeren over de voortgang en het initiatief.
*Voor de kadernota 2021 (juli 2020) met een concreet voorstel naar de Raad te komen.

Q4 2020 D66 en GBO: wat is de stand van zaken? Eind 2019 heeft gesprek met werkgroep
dorpshart Zetten plaatsgevonden.
Het college neemt eind januari een besluit over de motie waarna de raad geïnformeerd
wordt.
. De gemeenteraad heeft een nieuwe motie ingediend medio maart 2020 en heeft deze
aangehouden. In oktober 2020 geeft wethouder Horsthuis-Tangelder een
terugkoppeling aan de gemeenteraad over de resultaten van de samenwerking.

1-10-2019 T 82 Compensatie eigen risico chronisch
zieken, collectieve zorgverzekering

DHT N. Post Wethouder Horsthuis zegt toe dat er een betere communicatie zal komen en dat er over een jaar een
evaluatie zal plaatsvinden

Q4 2020 afgehandeld Qua betere communicatie is er  een volledig communicatieplan opgesteld  en heeft
wethouder Horsthuis zijn column aan het onderwerp gewijd. In Q1-2020 wordt het
aantal aangemelde personen voor de verzekering aan de raad toegezonden. Planning
staat op Q4 2020 i.v.m. de evaluatie
21/9 Is afgehandeld door verzending van de brief in de bijlage aan de raad.12-5-2020  RTG te organiseren in het najaar DHT A. Siedenburg Agendapunt 5 – Toezegging van pfh. Horsthuis een RTG te organiseren in het najaar ivm extra

aandacht integratie statushouders: DHT en Anton Siedenburg
Q4 2020


